
 
Besluitenlijst van de vergadering van 

de raadscommissie van de gemeente Dalfsen, 
d.d. 6 januari 2025 

 
 
Aanwezig: 
Voorzitter  H.A. Zwakenberg 
Griffier  R. Dekker 
Raads(commissie)leden  
Gemeentebelangen I.G.J. Haarman, M.J. Holterman, H.A.J. Kleine Koerkamp, J.W. van Lenthe, 

H.W. Pessink 
CDA L.H.M.M. Diepman, R.H. Kouwen, W. Prinsse, E. Ruitenberg,  M.E.J. 

Veldkamp 
ChristenUnie  D.J. van Gelder, D.B. Homans, H. Lassche-Visscher 
PvdA  L. Broere, T. de Vries 
D66  J.B. Smalbraak 
VVD  G.J. Veldhuis 
 
Tevens aanwezig: 
Wethouders R.W.J. van Leeuwen, A.J. Ramerman, A. Schuurman, en J.W. Uitslag, loco-
gemeentesecretaris P.W.A. ten Hoopen. Ambtelijke ondersteuning: T. Mosterman (agendapunt 4), E. 
Engelsman (agendapunt 5).  
 

 ONDERWERP COMMISSIEADVIES/BESLUIT 

1. Opening De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur. 

2. Vaststelling agenda Conform. 
  

3. Vragenronde 

 

Gebiedsverkenning Zwolle 
Dhr. Van Lenthe (gemeentebelangen) vraagt of het 
college op de hoogte is van de uitgevoerde 
gebiedsverkenning door de gemeente Zwolle. Ook 
vraagt hij of de gemeente Dalfsen wordt meegenomen 
in eventuele plannen van Zwolle met dit gebied en of 
Dalfsen invloed kan hebben op de keuzes die worden 
gemaakt. Tot slot vraagt dhr. Van Lenthe waarom er in 
de gebiedsverkenning wordt gekozen voor een 
doorsteek over grondgebied van Dalfsen.   
 
Scenariostudie toekomstbeelden Zwolle 
Dhr. Diepman (CDA) vraagt of het inderdaad een 
scenariostudie betreft en of er op bestuurlijk niveau 
gesprekken zijn met Zwolle. Verder wil dhr. Diepman 
zorgen bij inwoners wegnemen door aan te geven dat 
er volgens hem geen plannen liggen in Zwolle voor een 
nieuwe woonwijk bij Herfte. Aan de wethouder vraagt 
hij dan ook of dit juist is. 
 
Wethouder Schuurman geeft aan dat het inderdaad 
een scenariostudie betreft, waarvan het college op de 
hoogte is. Zowel ambtelijk als bestuurlijk zijn er 
bijpraatmomenten geweest en sessies bijgewoond. 
Verder benadrukt de wethouder de onderlinge 
verbondenheid van Dalfsen en Zwolle. Tot slot geeft de 
wethouder aan dat er wat het college betreft een 
groene buffer blijft tussen Zwolle en Dalfsen, zoals 
afgesproken in de Omgevingsvisie 1.0, maar Zwolle 
gaat over de eigen omgevingsvisie.  
 
 
 



 
 

4. Ondersteuningspakket 
energiemaatregelen 
 

Wethouder Schuurman praat de raadscommissie bij 
over de stappen die het college heeft gezet naar 
aanleiding van de motie ‘ondersteuningspakket 
energiemaatregelen’. De raadscommissie krijgt een 
inkijk in de ondersteuningsmaatregelen die het college 
wenst aan te bieden ten behoeve van energie-
initiatieven. Ook wordt het vervolgproces geschetst, 
door op te merken dat het college in het derde kwartaal 
met een voorstel ter besluitvorming naar de raad komt. 
De wethouder doet richting het CDA de toezegging dat 
eventuele schriftelijke vragen over stukken met 
betrekking tot dit onderwerp vanzelfsprekend en zoals 
gebruikelijk te beantwoorden.   
 
De voorzitter concludeert dat de raadscommissie zich 
een voldoende beeld heeft kunnen vormen.  
 

5. Erfgoedprogramma 
Voorstel: 
1. Het erfgoedprogramma 2025-2030 

‘Werfgoed, het gemeenschapsgoud 
van Dalfsen’ – inclusief herziene 
archeologische waardenkaart en 
uitvoeringsagenda – vast te stellen;  

2. Hiervoor in 2025 € 40.000,- 
beschikbaar te stellen en dit ten laste 
te laten komen van het structurele 
begrotingssaldo en voor de jaren 2026 
en verder dit integraal af te wegen bij 
de Perspectiefnota; 

3. Vrijstelling van leges voor 
omgevingsvergunningen voor 
gemeentelijke monumenten, waarvoor 
bij niet-monumenten geen 
omgevingsvergunning vereist is, bij de 
eerstvolgende wijzing van de 
legesverordening te verwerken. 
 

Wethouder Schuurman geeft richting de PvdA en het 
CDA aan dat de actualisatie van de monumentenzorg 
in 2026 door het college wordt opgepakt. Dat dit niet als 
zodanig in de beantwoording van de technische vragen 
staat, is een verschrijving. Verder geeft de wethouder 
aan dat er geen middelen vrijgemaakt zullen worden 
voor subsidiemogelijkheden voor monumenteigenaren, 
omdat de raad eerder heeft gekozen om hierop te 
bezuinigen. Tot slot merkt de wethouder op dat er geen 
kernenbeleid is opgesteld voor het evenredig verdelen 
van de beschikbare middelen voor erfgoed. 
 
De voorzitter concludeert dat het voorstel geagendeerd 
wordt voor oordeelsvormende bespreking in de 
raadscommissie van 13 januari 2025.  
 
 

OVERIGE AGENDAPUNTEN 

6. Besluitenlijst 9 december 2024 Conform. 

7. Agendapunt (onder geheimhouding) De raadscommissie besluit verder te vergaderen in 
beslotenheid. De voorzitter schorst en heropent de 
vergadering. 

8. Sluiting De voorzitter sluit de vergadering om 20.35 uur. 

 

Vastgesteld door de raadscommissie op 20 januari 2025. 

 
 
de commissievoorzitter,  de commissiegriffier, 
Anouk Zwakenberg  Romy Dekker 


